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Inleiding 
 
Oorspronkelijk was het voornemen de vestigingen van Tergooi te bundelen in Blaricum. Rond 2012 is dat voornemen 
ingeruild voor een nieuwbouwvestiging in Hilversum. Er leeft bezorgdheid bij inwoners van Gooise Meren (en andere 
inwoners van het verzorgingsgebied) over de bereikbaarheid van zorg ivm de verhuizing van het ziekenhuis uit Blaricum naar 
Hilversum.  
 
Op 1 juni 2017 is in de gemeente Huizen een motie van de PvdA unaniem aangenomen die het College oproept alles in het 
werk te stellen een Regio-Zorg-Centrum (RZC) naar Huizen te halen. 
Op 18 december 2017 is in de gemeente Gooise Meren - bij het besluit over de aankoop van Crailo - een motie aangenomen 
met betrekking tot de - eventuele - vestiging van een zorgcentrum op Crailo. 

 
In Gooi & Eemlander van zaterdag 12 januari jl. werd verslag gedaan van de activiteiten vanuit de gemeente Huizen en van 
gesprekken met het ziekenhuisbestuur. 
Daarnaast is sprake van recente beantwoording van vragen van HvBNM terzake. 
 
Vraag 1 
Heeft het College kennis genomen van het artikel en is het College bekend met de ambities van Huizen en de activiteiten om 
deze te verwezenlijken? Is er onderling contact over een zorgcentrum in Regio-verband? 
 
Antwoord 
Ja, het college heeft kennis genomen van het artikel in de Gooi en Eemlander. Het college is ervan op de hoogte dat er vanuit 
de gemeente Huizen wordt meegekeken naar een mogelijke geschikte locatie. Het Zorgcentrum is door Gooise Meren 
voorgesteld als een speerpunt in de Regionale Samenwerkingsagenda. Hiermee beoogt Gooise Meren de discussie over het 
zorgcentrum in onderling overleg te bepalen.  
 
Vraag 2 
Kan het College iets zeggen over het aspect tijd in de planning van de gebiedsontwikkeling Crailo en die van de verhuizing van 
Tergooi Blaricum, in het bijzonder of sprake is van gunstige of ongunstige timing? 
 
Antwoord 
Planning gebiedsontwikkeling  Crailo 
Q1 2019 Nota van Uitgangspunten Masterplan + bestemmingsplan 
Q4 2019 Ontwerp bestemmingsplan ter inzage 
Q2 2020 vaststellen Masterplan + bestemmingsplan door de raden 

Voor het op te stellen bestemmingsplan wordt al onderzocht of een eventuele vestiging van een Huisartsenpost en 

Dienstapotheek passend is voor het voorzieningenniveau van de nieuwe wijk. Daarbij wordt op dit moment nog niet 

meegenomen of deze post ook de vorm van een Regionaal zorgcentrum zou kunnen aannemen, dwz een huisartsenpost, 

dienstapotheek plus klinieken en diagnostiek. De ruimtelijk eisen voor zo’n centrum verschillen aanzienlijk van een 

huisartsenpost + apotheek en betekent dat er minder ruimte voor woningen overblijft. Ter Gooi heeft nog geen keuze 

gemaakt voor een locatie, maar wat timing betreft, lijkt de planning niet ongunstig om de RZS op het gebied van Crailo te 

ontwikkelen.  
 
Vraag 3 
Hoe acht u de kans dat een meer of minder uitgebreid RZC op Crailo, of elders in Gooise Meren, gevestigd zou kunnen 
worden en kunt u iets zeggen over de voordelen van een vestiging in Gooise Meren (Crailo: aan de overkant van de A1 waar nu 
Tergooi Blaricum is gevestigd)? 
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Antwoord 3 

Er is op dit moment geen inschatting te maken van de keuze die gemaakt gaat worden door het bestuur van Ter Gooi. Voor 

de inwoners van Gooise Meren zou het plezierig zijn als er een uitgebreide vestiging dicht in de buurt wordt gerealiseerd. Een 

Regionaal Zorgcentrum bedient inwoners in een straal van 10 kilometer. Met een vestiging in het gebied van Crailo 

worden inwoners Blaricum, Laren, Bussum, Naarden en Huizen redelijk tot goed bediend. Overigens zij vermeld dat TerGooi 

naast de vestiging van een tweede Zorgcentrum naast dat in Weesp, ook andere vormen van zorg dichtbij de mensen wil 

realiseren. 


